
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

12 грудня  2019 року                         м. Черкаси                                            № 38 

  

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 

Всього членів комісії – 5 
 

ПРИСУТНІ – 3: 

голова  постійної комісії  –  Лошков О.Г. 

члени комісії: Галушко В.М., Овчаренко М.С.  
 

ВІДСУТНІ – 2: Давиденко О.Г., Маргарян А.Д. 
 

Запрошені: 

 Волошин І. В.– заступник Черкаського міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради ; 

 Веретільник О. А. – заступник Черкаського обласного військового комісара; 

 Давиденко І. А. – начальник управління кадрового забезпечення ГУНП в 

Черкаській області; 

 Дармостук О. П. – кандидат до складу поліцейської комісії Головного 

управління Національної поліції в Черкаській області; 

 Кравченко  Н.М. – директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Мазур Л.О. – начальник юридичного відділу виконавчого апарату обласної 

ради; 

 Паніщев Б.Є. – керівник секретаріату обласної ради; 

Синільник С. А. – заступник директора Департаменту інфраструктури, 

розвитку та утримання мережі автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення облдержадміністрації; 

Стуженко А.І. – командир бригади територіальної оборони Черкаської 

області; 

Товстопят Л. М. – в. о. директора Департаменту культури та взаємозв’язків з 

громадськістю облдержадміністрації; 

 Тренкін Ю. В. – депутат Черкаської міської ради; 

Фюдр  О. С. – кандидат до складу поліцейської комісії Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області; 

 Шевчук М. П. – заступник начальника управління цивільного захисту 

облдержадміністрації. 
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В засіданні взяли участь: 

Підгорний А.В. – голова Черкаської обласної ради; 

Тарасенко В.П. – перший заступник голови Черкаської обласної ради.  
 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

 1. Про клопотання щодо нагородження Грамотою Верховної Ради України 

Тренкіна Ю.В.  
Доповідають:   
Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

Волошин 

Ігор Володимирович 

- заступник Черкаського міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради 

 2. Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік  
Доповідає:   

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

3. Про обрання представників громадськості до складу поліцейської комісії 

Головного управління Національної поліції в Черкаській області  
Доповідає:   
Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.04.2018 № 22-19/VII 

"Про Програму територіальної оборони Черкаської області на 2018-2022 роки"  
Доповідають:   
Веретільник 

Олег Антонович 

- заступник Черкаського обласного військового комісара 

Шевчук  

Микола Петрович 

- заступник начальника управління цивільного захисту 

облдержадміністрації 

5.  Про внесення доповнень у додаток 1 до Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на період до 2020 року  
Доповідає:   
Синільник 

Сергій  Анатолійович 

- заступник директора Департаменту інфраструктури, розвитку 

та утримання мережі автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення облдержадміністрації 

6. Про дострокове припинення повноважень депутата Черкаської обласної 

ради VII скликання Боднарук В.В.  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

7. Про делегування представника Черкаської обласної ради до складу 

регіональної комісії з реабілітації при Черкаській обласній державній адміністрації  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

 8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.11.2017                   

№17-22/VII "Про утворення комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності 

Черкаської обласної ради"  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

http://ck-oda.gov.ua/departament-z-pytan-tsyvilnoho-zahystu-ta-oboronnoji-roboty/


 3 

9. Про внесення змін до складу постійних комісій Черкаської обласної 

ради  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

10. Про звільнення Легойди С.М. з посади голови постійної комісії з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів Черкаської обласної ради  
Доповідає:   

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 11. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік  
Доповідає:   

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

 12. Про розгляд звернення Приходька С.Г. щодо недопущення ліквідації 

Черкаської митниці, яка діє на всій території Черкаської області 
Доповідає:   

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 
 

1. СЛУХАЛИ:  

Волошина  І.В., який звернувся з проханням про порушення клопотання щодо 

нагородження Грамотою Верховної Ради України депутата Черкаської міської ради 

Тренкіна Ю.В.  

Лошкова О.Г., який зазначив,  що з даного питання підготовлено відповідний 

проєкт рішення обласної ради. 
 

Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про клопотання щодо 

нагородження Грамотою Верховної Ради України Тренкіна Ю.В." та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: "За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

 Кравченко Н.М., яка поінформувала про проєкт рішення обласної ради " Про 

обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік" та зазначила, що бюджет 

Черкаської області на 2020 рік збалансований за доходами і видатками, 45 

відсотків становить власний дохід обласного бюджету і 55 відсотків складають 

трансфери  з державного бюджету. У зв’язку з тим, що з 2020 року припиняється 

надання субвенцій з державного бюджету місцевим бюджетам на здійснення 

програм соціального захисту населення, обсяг обласного бюджету зменшено. 
 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються. 
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ВИРІШИЛИ:  Рекомендувати депутатам обласної ради обговорити 

проєкт рішення обласної ради "Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 

рік" на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про те, що від представників громадськості 

до складу  поліцейської комісії Головного управління Національної поліції в 

Черкаській області подані документи щодо двох кандидатур - Дармостука 

Олександра Петровича та Фюдр Олени Станіславівни, та зазначив,  що з даного 

питання підготовлено відповідний проєкт рішення обласної ради. 
 

 Проєкт рішення, додаткові матеріали додаються.  
 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати розглянути проєкт рішення обласної ради "Про обрання 

представників громадськості до складу поліцейської комісії Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області" на пленарному засіданні обласної ради 

та обрати двох представників громадськості до складу поліцейської комісії 

Головного управління Національної поліції в Черкаській області. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

 Веретільника О.А., який поінформував про проєкт рішення обласної ради 

"Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.04.2018 № 22-19/VII "Про 

Програму територіальної оборони Черкаської області на 2018-2022 роки" та 

зазначив, що Програма територіальної оборони Черкаської області на 2018-2022 

роки затверджується в новій редакції. 
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лошков О.Г., який висловив побажання, щодо залучення депутатів обласної 

ради до навчань та тренувань, передбачених заходами Програми територіальної 

оборони Черкаської області. 

Стуженко А.І., який відмітив, що представники районних державних 

адміністрацій та депутати районних рад активно долучаються до навчань і деякі з 

них знаходяться на посадах в бригадах територіальної оборони. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 20.04.2018 № 22-19/VII "Про Програму територіальної 
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оборони Черкаської області на 2018-2022 роки" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 
 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Синільника С. А., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення доповнень у додаток 1 до Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на період до 2020 року" та зазначив, що додаток 1 до Програми 

доповнюється пунктами 14.3,19, 20, 21, 21.1, 21.2, 22, які стосуються облаштування 

пунктів габаритно-вагового контролю. 
 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В.П., який вніс пропозицію запросити на пленарне засідання 

обласної ради для представлення громадськості новопризначених керівників 

державного і місцевого значення Служби автомобільних доріг в Черкаській 

області. Також, запропонував Департаменту інфраструктури, розвитку та 

утримання мережі автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення облдержадміністрації підготувати на пленарне засідання обласної ради 

детальну інформацію щодо фінансової ефективності використання пунктів 

габаритно-вагового контролю.    

Лошков О.Г., який звернув увагу на роль громадських організацій та рухів в 

контролі за якісним ремонтом доріг. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення доповнень у 

додаток 1 до Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на період до 

2020 року" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок додається. 
 

Голосування: 
 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Паніщева Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

дострокове припинення повноважень депутата Черкаської обласної ради VII 

скликання Боднарук В.В." та зазначив, що достроково припиняються 

повноваження депутата Черкаської обласної ради Боднарук Вероніки Василівни, у 

зв’язку з особистою заявою про складення депутатських повноважень. Також  

даним рішенням Боднарук В.В. виводиться  зі складу постійної комісії обласної 

ради з питань соціального захисту населення. 
 

Проєкт рішення додається. 

 



 6 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради Про дострокове 

припинення повноважень депутата Черкаської обласної ради VII скликання 

Боднарук В.В." та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 

Висновок додається. 
 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Паніщева Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

делегування представника Черкаської обласної ради до складу регіональної комісії 

з реабілітації при Черкаській обласній державній адміністрації" та зазначив, що 

даними рішенням заступник голови обласної ради Сегеда А.В. делегується, як 

представник Черкаської обласної ради до складу регіональної комісії з реабілітації 

при Черкаській обласній державній адміністрації. 
 

Проєкт рішення додається. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про делегування 

представника Черкаської обласної ради до складу регіональної комісії з реабілітації 

при Черкаській обласній державній адміністрації" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

8.СЛУХАЛИ  

Паніщева Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 28.11.2017 №17-22/VII "Про утворення 

комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради"  у 

зв’язку з тим, що в апараті обласної ради змінилась відповідальна особа з питань 

запобігання та виявлення корупції, тому даними змінами визначається секретарем 

комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради 

Петрова В.В. - головний спеціаліст з питань запобігання та виявлення корупції 

юридичного відділу виконавчого апарату обласної ради. 
 

Проєкт рішення додається.  
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 28.11.2017 №17-22/VII "Про утворення комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради" та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

9.СЛУХАЛИ  

Паніщева Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення змін до складу постійних комісій Черкаської обласної ради"  та зазначив, 
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що у зв’язку з обранням головою Черкаської обласної ради,                    

Підгорний А.В виводиться зі складу постійної комісії обласної ради з питань 

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів. У зв’язку з обранням 

заступником голови Черкаської обласної ради, Сегеда А.В. виводиться зі складу 

постійної комісії обласної ради з питань агропромислового розвитку та земельних 

відносин. Також згідно з поданими заявами пропонується обрати депутатів 

обласної ради: Лебединця С. М. членом постійної комісії обласної ради з питань 

регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини, Вельбівця О. І. членом постійної комісії обласної ради з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів. 
 

Проєкт рішення додається.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Овчаренко М.С., який запропонував розглянути три окремих проєкти 

рішення обласної ради: один - про виведення депутатів зі складу постійних комісій 

Черкаської обласної ради та два - про обрання депутатів до складу постійних 

комісій Черкаської обласної ради, а саме: один - про обрання депутата обласної 

ради Лебединця С. М. членом постійної комісії обласної ради з питань регламенту, 

місцевого самоврядування, забезпечення правопорядку та захисту прав людини та 

інший - про обрання депутата обласної ради Вельбівця О. І. членом постійної 

комісії обласної ради з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів. 

 

Голосування за пропозицію Овчаренка М.С.: 

"За" - 2 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 1, "Не голосували" - 0. 
 

Рішення не прийняте. 

 

Лошков О.Г., який зазначив, що пропозиція Овчаренка М.С. не була  

підтримана та запропонував проголосувати проєкт рішення обласної ради "Про 

внесення змін до складу постійних комісій Черкаської обласної ради", що внесений 

на розгляд комісії. 

 

Голосування: 

"За" - 2 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 1, "Не голосували" - 0. 
 

Рішення не прийняте. 

 

Овчаренко М.С., запропонував виконавчому апарату  обласної ради 

підготувати два окремих проєкти рішення обласної ради про виведення  депутатів 

зі складу постійних комісій Черкаської обласної ради та про обрання депутатів до 

складу постійних комісій Черкаської обласної ради. 
 

Лошков О.Г., який запропонував поставити на голосування пропозицію щодо 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради двох окремих проєктів рішення 

обласної ради – про виведення  депутатів зі складу постійних комісій Черкаської 

обласної ради та про обрання депутатів до складу постійних комісій Черкаської 

обласної ради.  
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ВИРІШИЛИ:  

пропонувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради два окремих 

проєкти рішення обласної ради – про виведення  депутатів зі складу постійних 

комісій Черкаської обласної ради та про обрання депутатів до складу постійних 

комісій Черкаської обласної ради. 

 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

10.СЛУХАЛИ  

Лошкова О.Г., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

звільнення Легойди С.М. з посади голови постійної комісії з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів Черкаської обласної ради" та 

зазначив, що дане питання розглядається відповідно до заяви депутатів обласної 

ради та зробив уточнення, що Легойду С.М. пропонується звільнити від виконання 

обов’язків голови постійної комісії з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів Черкаської обласної ради. 
 

Проєкт рішення додається.  
 

За результатами розгляду та обговорення проєкт рішення обласної ради "Про 

звільнення Легойди С.М. з посади голови постійної комісії з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів Черкаської обласної ради" не набрав 

необхідної кількості голосів на підтримку. 
 

Висновок додається. 

 

Голосування: 

"За" - 2 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 1, "Не голосували" - 0. 

 

11.СЛУХАЛИ  

Паніщев Б.Є., який поінформував про проєкт рішення обласної ради "Про 

план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік"  та зазначив, що на засіданні 

постійної комісії з питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту 

були внесені доповнення до плану роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік. 
 

Проєкт рішення додається.  
 

Лошкова О.Г., який запропонував підтримати  проєкт рішення обласної ради 

"Про план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік" з урахуванням доповнень, 

які можуть бути запропоновані іншими комісіями. 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради "Про план роботи 

Черкаської обласної ради на 2020 рік" та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок додається. 
 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 
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12.СЛУХАЛИ  

Лошкова О.Г., який поінформував про те, що на розгляд комісії надійшло 
звернення  Приходька С.Г. щодо недопущення ліквідації Черкаської митниці, яка діє 

на всій території Черкаської області та зазначив, що постанова Уряду вже діє і 

реформування митниці відбулося, тому пропонується інформацію, викладену  у 

зверненні Приходька С.Г., взяти до відома. 

 

Голосування: 

"За" - 3 , "Проти" - 0, "Утрималися" - 0, "Не голосували" - 0. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

 

Голова постійної комісії        О.ЛОШКОВ 

 

 

 

 

 

 


